

Fred King moved,—That the Committee approve the budget of \$321,096.55 presented by the Chairman for the period of April 1, 1986 to March 31, 1987.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

At 4:22 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

MONDAY, APRIL 14, 1986

(3)

The Standing Committee on Elections, Privileges and Procedure met at 6:08 o'clock p.m. this day, the Chairman, Albert Cooper, presiding.

*Member of the Committee present:* Albert Cooper.

*Acting Member:* Lorne McCuish for Fred King.

*Other Members present:* Don Boudria and Bill Domm.

*Appearing:* The Honourable Michel Côté, Minister of Consumer and Corporate Affairs.

*Witness: From the Department of Consumer and Corporate Affairs:* Mark Daniels, Deputy Minister.

The Order of Reference dated Friday, February 14, 1986 and Tuesday, March 25, 1986 being read as follows:

**ORDERED**,—That the document entitled "Lobbying and the Registration of Paid Lobbyists, a Discussion Paper", be referred to the Standing Committee on Elections, Privileges and Procedure;

That the Committee consider and report upon the issues discussed in the above-mentioned document; and

That the Committee report its findings and recommendations no later than June 30, 1986.

The Minister made a statement and, assisted by the witness, answered questions.

At 7:20 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Fred King propose,—Que le Comité approuve le budget de 321,096,55\$ que le président a présenté pour la période allant du 1<sup>er</sup> avril 1986 au 31 mars 1987.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée.

A 16 h 22, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE LUNDI 14 AVRIL, 1986

(3)

Le Comité permanent des élections, des privilèges et de la procédure se réunit, aujourd'hui à 18 h 08, sous la présidence d'Albert Cooper, (*président*).

*Membre du Comité présent:* Albert Cooper.

*Membre suppléant:* Lorne McCuish remplace Fred King.

*Autres députés présents:* Don Boudria, Bill Domm.

*Comparaît:* L'honorable Michel Côté, ministre de la Consommation et des Corporations.

*Témoin: Du ministère de la Consommation et des Corporations:* Mark Daniels, sous-ministre.

Lecture de l'ordre de renvoi du vendredi 14 février 1986 et du mardi 25 mars 1986 est donné en ces termes:

**IL EST ORDONNÉ**,—Que le document intitulé: «Le lobbying et l'enregistrement des lobbyistes payés—Document de discussion» soit déferé au Comité permanent de la procédure et de l'organisation;

Que le Comité fasse une étude et présente un rapport sur les questions soulevées dans le document susmentionné; et

Que le Comité fasse rapport de ses constatations et de ses recommandations au plus tard le 30 mars 1986.

Le Ministre fait une déclaration, puis lui-même et le témoin répondent aux questions.

A 19 h 20, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

G.A. Sandy Birch

*Clerk of the Committee.*